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1. Які обставини спонукали чи  

мотивували Вас навчатись за 

обраним фахом і стати 

студентом коледжу? 

Змалку в родині я чула розповіді  про різні 

товари, мене це захопило. Змалку я гралася з 

подружками в «магазин». А коледж мені 

порекомендувала  знайома. 
2.Чим запам’ятався період 

навчання? 
Період навчання в коледжі мені запам’ятався 

спілкуванням з  одногрупниками і проведенням 

занять.  Дуже відрізнялися заняття від 

шкільних уроків. На заняттях я себе почувала 

дуже комфортно навіть тоді, коли не 

підготувалася до них. Завжди можна було 

відкрито висловити свою думку і 

поспілкуватися з викладачем. 
 3.Кого з викладачів згадуєте? Когось окремо не виділю. Всі  викладачі  по 

певній дисципліні старались донести  корисну 

інформацію. 
4.Пригадуючи студентські роки за 

чим шкодуєте? 
Якщо чесно, то шкодую за тим, що можна 

було більше осягнути інформації та знань, 

більше  брати участі у заходах, спілкуватися 

із студентами. 
5.Чи спілкуєтеся зі своїми 

одногрупниками? Вони працюють 
Рідко спілкуюся. 



за фахом? 

6.Які навички і професійні 

компетентності Ви здобули під час 

навчання в коледжі? 

Комунікативність. Допомагає вирішувати 

маркетингові питання та конфліктні 

ситуації. 
7.Зважаючи на Ваш практичний 

досвід, як Ви вважаєте, які 

предмети потребували більш 

детального вивчення? 

Це, я думаю, залежить від місця роботи, від 

тих обов’язків, які виконуєш, які завдання 

перед тобою стоять. 

8.Які дисципліни і напрямки 

роботи коледжу мали ключовий 

вплив у Вашій професійній 

діяльності? 

Під час проходження практики я багато 

навчилася. Зараз мені дуже допомогли знання з 

маркетингу, логістики, бухгалтерського 

обліку, комунікаційної діяльності. 
9.Де Ви зараз працюєте? Які Ваші 

обов’язки? 
Зараз я працюю адміністратором у мережі 

магазинів «Цвіт». Спочатку я працювала  

флористом, а потім відчула, що можу більше. 

Мені запропонували бути адміністратором  

мережі магазинів. В цю  мережу входить  

шість магазинів по області, є і в Бучачі, 

Збаражі. Ми займаємося реалізацією квітів.  Я 

конкретно займаюся логістикою, керую 

персоналом, контролюю ревізійну дяльність. 
10.Вам подобається робота? Так. Мені дуже подобається  моя робота. 
11.Ваша робота передбачає 

спілкування з людьми, в окремих із 

них- непрості життєві обставини. 

Так. Ми один колектив і  одна команда , 

стараємося допомагати один одному. 

12.Що Вам допомагає знайти 

спільну мову з ними? 
Стараюся їх вислухати. 

13.Що Вам допомагає у роботі? У 

чому черпаєте сили, натхнення? Чи 

маєте час на відпочинок? 

 

Я просто люблю таку роботу. Подобається 

бачити задоволених споживачів і задоволених 

працівників,  їхні усмішки та  вдячність. 

14.Дайте поради студентам 

коледжу та абітурієнтам, як 

правильно планувати час, ставити 

мету, визначати пріоритети? 

Якщо  поставиш перед собою мету, то треба 

вперто крок за кроком до неї йти .Подолаєш 

один крок, переходь до другого. 

15.Які Ваші побажання Alma-

mater? 
Бажаю хороших випускників. Щоб вони 

завжди з теплотою згадували  роки навчання в 

коледжі.  

 

 

 

 


